



Validity: 01 Jan 2022 - 31 Dec 2022 | Code: FTG6D5NHANJEFF040522JK



① 檳城 - 中转城市 - 河内 (晚餐)

集聚于机场乘搭客机飞往河内。抵达后，参观西湖及镇国寺，继续观光市内著名的还剑湖，乌龟塔，逛36古式街道购物。

**夜宿于河内

② 河内 - 下龙湾 (早午晚餐)

早餐后，参观胡志明主席陵墓，主席府，巴亭广场，胡志明主席故居，一柱庙，继续参观文庙(越南首间大学)。午餐后，乘车前往广宁省的下龙湾(一九九四年已获得联合国科教文公认为世界自然文化遗产，也刚刚成为新世界七大自然奇观之一)，路途游客可以在车上欣赏与拍照越南北越最大稻田平原的风景。抵达下龙湾。

**夜宿于下龙湾

③ 下龙湾 - 河内 (早午晚餐)

早餐后，乘船约4个小时环游1.500多平方公里范围，观赏海上桂林之称的下龙湾，沿途参观天宫洞，斗鸡岛，海上人家等，午餐於船上享用海鲜餐，在船上品尝越南咖啡。下午乘车返回河内，欣赏越南著名的水上木偶戏表演。

**夜宿于河内

④ 河内 - 沙坝 - 格格村 (早午晚餐)

早餐后，乘车前往沙坝，抵达沙坝享用午餐於当地餐厅，下午慢慢行走参观格格村，这里游客可欣赏到本地少数民族的日常生活，也看到漂亮的风景如野生山区，梯田，法国留下来的发电厂等。返回沙坝镇参观沙坝教堂，自由在沙坝少数民族市场购物。

**夜宿于格格村

⑤ 沙坝 - 老仔村 - 河内 (早午晚餐)

早餐后，参观老仔，打万村，这里客人不但体会到越南苗族生活，而且可以看到各种各样五颜六色的花草与稻田。午餐后，返回河内。

**夜宿于河内

⑥ 河内 - 中转城市 - 檳城 (早餐/机上用餐)

早餐后，送往机场乘搭客机飞往檳城。行程结束。

- * 必须购买旅游保险
- * 入境越南需检验 PCR / RTK Test
- * 需完成加强针

团费 : _____
出发日期 : _____

备注: 2022 至 2023 年里出发的团体旅行，行程内容与团费，将依据各国的 2019 冠状病毒以及当地入境的最新政策与措施而有所变动。

備注: 上述行程僅供參考，原則上本公司盡量保持行程不變，然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情況重新調整後為準。如在非人為或突發情況之下所引起的行程變動或而外的費用，本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民廳拒絕入境或驅逐出境，一切費用由團員負責。當地旅行社有權根據當地情況及航班情況調換行程次序，但景點不變。 **每位旅客受促購買旅遊保險。



Validity: 01 Jan 2022 - 31 Dec 2022 | Code: FTG6D5NHANJEFF040522JK



1 Penang – Transit City – Hanoi(D)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to Hanoi. Upon arrival, proceed to city orientation tour include visit the **West Lake, Tran Quoc Temple, Hoan Kiem Lake** (Restored Sword Lake), **Turtle Towers** and shopping at **36 Old Quarter**.

****Overnight Hanoi**



2 Hanoi – Halong Bay (BLD)

Breakfast at hotel. Next, transfer to visit **Ho Chi Minh Mausoleum, Ho Chi Minh Palace, Ba Dinh Square, Uncle Ho' Still House, One Pillar Pagoda**, continues to visit **Temple of Literature**. After lunch, transfer to Halong Bay – UNESCO World Heritage site (160km driving one way – 3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Arrival Halong.

****Overnight Halong Bay**



3 Halong Bay – Hanoi (BLD)

After breakfast, transfer to Halong boat station to take our private boat to visit the world Heritage Halong Bay about 4 hours, our boat will bring us to visit **Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village**, lunch will be served with fresh Halong Seafood, enjoy Vietnam Coffee on Cruise. Back to Hanoi and enjoy **Vietnam Famous Water Puppet Show**,

****Overnight Hanoi**



4 Hanoi – Lao Cai – Cat Cat Village – Sapa (BLD)

Today, transfer to Sapa. Upon arrival, walking tour to **H'Mong Village** (Cat Cat Village) working on the paddy fields and their animals, such as

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries.



Chicken, Water Buffaloes and pot Bellied pigs. You can also see the old **Hydro Electric Power Station** which was built by the French time in early 20th century, and a beautiful waterfall that is the good place for resting. Back to Sapa town to visit the busy market where Red Dao, Black & Flower H'Mong, Tay and other ethnic minority people converge from the surrounding countryside to sell their silverware and handicrafts, and to buy provisions, continue to visit **Sapa French Church**, Free time for shopping at **Sapa Market**.

****Overnight Sapa**

5 Sapa – Lao Chai – Ta Van Village – Lao Cai – Hanoi (BLD)

Breakfast at hotel, Embark on the lovely trek that will take a long buffalo path and trails and through several hill tribe villages **Lao Chai & Ta Van Villages** – home to Black H'Mong and Dzay people. This is a absolutely spectacular walk through stunning scenery inhabited by some of the valley floor, you can see really appreciate the wonderful scenery surrounding you, the walls of the valley are covered with multi – layered rice terraced fields. After lunch, transfer back Hanoi.

****Overnight Hanoi**

6 Hanoi – Transit city – Penang (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for your flight to home. End of Tour

*** Insurance is Compulsory**
*** Must PCR / RTK Test Enter Vietnam**
*** 3 Vaccine Required**

Tour Fare : _____
Departure Date : _____

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.